
 
 
 
 
 
 
 
 
Betreft:                Schriftelijke vragen aan het college van B en W van Albrandswaard 
Van:                    Fractie GroenLinks/Partij van de Arbeid 
Onderwerp:       Zwembad Albrandswaard 
  

Albrandswaard, 16 februari 2023 
  
TOELICHTING 
De fractie van GL/PvdA heeft de volgende vragen aan het college naar aanleiding van de 
veranderingen in aanbod in Zwembad Albrandswaard. 
 
1. Kan er een specifieke reden zijn waarom het lesgevende personeel van Zwembad Albrandswaard 
gezamenlijk en tegelijkertijd hun dienstverband heeft opgezegd? 
2.Kan het college aangeven wat de ontwikkelingen betekenen voor het aanbod van de diensten die 
de gemeente zelf, via Zwembad Albrandswaard, verleende aan haar inwoners? 
3. Inmiddels zijn een deel van de diensten overgenomen door commerciële (derde) partijen. Is het 
college voornemens om de diensten van de gemeente, via Zwembad Albrandswaard, voort te zetten 
of wil het alleen nog gebruik maken van commerciële (derde) partijen? 
4. Hoe is het college van plan om zwemlessen betaalbaar te houden voor gezinnen, ouderen en  
andere inwoners uit de gemeente die geen lessen kunnen betalen bij commerciële (derde) partijen? 
5. Hoe is het college van plan de kwaliteit van de zwemlessen en het zwemaanbod in de gemeente te 
waarborgen als er alleen nog gebruik wordt gemaakt van commerciële (derde) partijen? 
6. Draagt de gemeente zorg voor de mensen die de weg niet vinden naar de commerciële partijen? 
7. Zijn alle klanten van Zwembad Albrandswaard geïnformeerd en financieel tegemoet gekomen?  
8. Welke gevolgen heeft e.e.a. voor de andere medewerkers (o.a. administratief medewerker en 
technisch medewerker) van Zwembad Albrandswaard?  
 
 
Namens GL/PvdA, 
 
 
Andrea Bovens  
Raadslid 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


